
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 26. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 773

Er det korrekt, at ministeren siden november 2018 har haft de oplysninger, som Ida Au-

ken (RV) efterspurgte i MOF alm. del - spørgsmål 237, og som ministeren svarede på i

januar 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carsten.Bach@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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